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Legnica, dnia 18 lipca 2023 r. 

 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 

 

Z A P Y T A N I E  nr 180/ ZA /23 

 

Dotyczy:  Rozkładu jazdy MPK w mapach Google. 

Podstawa prawna: 
art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 
 

 Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

wychodząc naprzeciw zainteresowaniu mieszkańców naszego miasta, proszę o udzielenie odpowiedzi 

na pytanie: 

 

Czy Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne w Legnicy przy pomocy Google Transit mogłoby 

przekazać informacje dotyczące tras, przystanków i rozkładu jazdy, tak aby zintegrować przejazdy  

z Mapami Google? 

 

Google Maps jest największym i najbardziej popularnym nawigacyjnym serwisem internetowym. 

Wiele miast w Polsce nawiązało taką bezpłatną współpracę, aby umożliwić pasażerom  

jak najdogodniejsze planowanie przejazdu komunikacją miejską. Jest to z korzyścią zarówno  

dla pasażerów, jak i dla samego przewoźnika, ze względu na czytelny i przejrzysty rozkład jazdy, 

dostępny dla każdego, co jest oczywistym ułatwieniem korzystania z transportu publicznego. 

 

 Przykład korzystania z Google Transit przez MPK w Poznaniu 
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Jednocześnie warto nadmienić, że podobne rozwiązania zostały wprowadzone w wielu Polskich 

miastach i cieszą się uznaniem wśród pasażerów. 

 

Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moje zapytanie wskazuję, że podjęty temat dotyczy 

wszystkich mieszkańców Legnicy, co wypełnia wymogi wynikające wprost z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. poz. 1764 oraz Dz.U. z 2017 r. 

poz. 933), dlatego też uważam, iż zapytanie to jest zasadne zarówno na gruncie obowiązujących 

przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego miasta. 

 

 

          Aleksandra Krzeszewska 


